
Vragen Lokaal Alternatief over Voorjaarsnota 2019 

vraag 1: In het raadsvoorstel is het verwachte verloop van de algemene reserve gepresenteerd. In 

hetzelfde raadsvoorstel lezen we over de sturing op het sluitend maken van de begroting voor het 

dienstjaar 2023 en de verwachte onttrekking van de algemene reserve in 2019 t/m 2022. In het 

gepresenteerde staatje van de algemene reserve is ook dienstjaar 2023 meegenomen. Klopt het dat 

de algemene reserve naar verwachting 737.822 euro hoger wordt dan de gepresenteerde 6.671.754? 

 

We zijn er in het gepresenteerde overzicht van het verloop van de Algemene Reserve van uit gegaan 

dat het ons gaat lukken om 2023 sluitend te krijgen. Dat is ook nodig om goedkeuring te kunnen 

krijgen van onze provinciale toezichthouder. Daarom gaan we er niet van uit dat we het saldo 2023 

van € 736.822 uit de Algemene Reserve moeten halen. 

vraag 2: op 31 mei is de meicirculaire verschenen. Is al duidelijk wat de effecten hiervan zijn voor de 

gemeente Duiven? 

 

De gevolgen van de meicirculaire zijn inmiddels doorgerekend. Morgen ligt er een stuk in het College. 

Morgen zal ook de kennisgeving aan de raad met de gevolgen van de Meicirculaire op de 

Voorjaarsnota worden verzonden. 

 

vraag 3: In het raadsvoorstel wordt opgemerkt dat het college diverse scenario’s heeft overwogen 

voor een sluitende begroting. Welke scenario’s zijn dat? 

 

Er zijn diverse scenario’s voorgesteld waarin het schrappen van structurele uitgaven, het verhogen 

van opbrengsten, het niet honoreren van speerpunten/wensen en allerlei combinaties van deze zijn 

genoemd. Ook het inzetten op een sluitende begroting in het eerste jaar en/of meerdere jaren is 

besproken. 

 

vraag 4: Is de wijkraad Duiven -west en de dorpsraad van Groessen op de hoogte gesteld van het feit 

dat het budget waarover zij denken te beschikken inmiddels verminderd is met 25.000 euro?   

 

Nee, maar de verlaging van het budget betekent niet dat er in de plannen iets gewijzigd moet 

worden. In de voorbereiding op de plannen van de wijk- en dorpsraad kan het budget worden 

aangesproken. Als vervolgens de uitwerking van de plannen om de hoek komt kijken is daarvoor de 

te vormen bestemmingsreserve beschikbaar. Afhankelijk van de ingediende plannen kan deze 

worden ingezet. 

 



vraag 5: Tijdens de informele bijeenkomst van 11 juni is in de beantwoording van de technische 

vragen aangegeven dat het gevraagde bedrag voor hondenbeleid gekapitaliseerd moet worden voor 

de begroting. Is beslispunt 1 van het raadsbesluit dan nog correct? 

 

Op basis van dit voortschrijdend inzicht zou het resultaat in 2019 € 100.000 beter worden en de 

opvolgende jaren allemaal € 5.000 slechter uitkomen. 


